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Sportu, Turystyki i A$oturystyki, która odbyla siq dniaz posiedzenia Komisji Kultury,
9.06.2006r.

Porz4dek posiedzenia:
l. Lustracja boisk spoÍowych na terenie gminy wyjazd w teren.
2. Sprawy ¡ózne.
Protokól z popzedniego posiedzenia zostal pzyjQty jednogloÉnie.

4d .1 .
Komisja jednogloénie zaakceptowala przedstawiony porzqdek spotka¡ia.
Ustalono nastQpüj 4ce kolej nosé lustracji boisk:
- boisko sportowe w Myslakowicach,
- boisko spoÍowe w Kostzycy,
- boisko spo¡towe w Ka¡pnikach,
- boisko spofowe w Wojanowie,
- boisko sportowe w Lomnicy.

LZS Myslakowice p¡ezes Janusz Plachta
Boisko znajduje sig w Myslakowicach przy Zakladzie ,,Orzel,, Caly obiekt dzie¿aüony jest
od U¡zQdu Gminy Mysiakowice. Stadion w¡az z szatniamijest zinwentaryzowa¡y, utrzyma¡y
w nalez).tym porz4dku. Do szatni sportowców doprowadzona zostala energia elektryczna
i woda. Budynek giównej szatni ma wymienione pokrycie dachowe.
W obiekcie zaplanowanyjest kapitalny remont sanitariatóu, i toaiet.
W przyszloéci planuje siQ plastikowe siedzenia na trybunach dla widzów.
Klub zamierza spróbotvaó pozyskaó É¡odki na ten cel pzez napisanie i zlozenie projektu
do INTERREGU IIIA.
W drugim pólroczu 2006r. lub w nastqpnym roku planuje sig systemem gospodarczym
obudowanie panelami szatni B klasy i odnowienie wagonu.
Na wydzielonym terenie obiektu sportowego ¡ozpoczQta zostala budowa kofów tenisowych.

LZS Kostrzyca - prezes Henryk Kafel / nieobecny podczas wizlty na boisku /.
Boisko dzierzawionejest od UrzQdu Gminy Myslakowice.
W Srodkowej czESci obrzeza boiska znajduje siq mala, zadaszona scena, wykona¡a systemem
gospodarczym a w oddali sucha toaleta. Glówna murawa boiska wraz z poboczami do
koszenia - za¡osniQte tawami. Na trybunach poniszczone, niekompletne lawki.

LZS Karpniki - prezes Sebastian Bialo2yl.
Boisko dzier2awione jest od Urzqdu Gminy Myslakowice. Szatnie dla zawodników
mu¡owane, bez energii elektrycznej i wody. Brak toalet. Murawa boiska wykoszona
a pobocza od stoony drogi w t¡akcie wykaszania, przy uzyciu pr'.watnej kosia¡ki
Prezes ldubu prosi o zakupienie kosiarki do koszenia tawy.
Boisko glólvne zostalo og¡odzone systemem gospodarczym i zabezpieczone przed szkodami,
które w1'rz4dzaj4 dziki.
Siatka na ogrodzenie zostala zakupioDa przez Sohysa Henryka Zabielskiego, ze érodków
Rady Soleckiej w Karpnikach, sfupki ogrodzeniowe pozyskane przez dru4np.
Caly teren obiektu spol'towego zostanie obsadzony drzewkami pozyskanymi od sponsora.
Lawki do siedzenia z bali drewnianych - niekompletne. Brakuj4ca czQSó zostala sk¡adziona
przez nieznanych sprawców.

S4siad z przyleglej posesj i, Pan Korzeú, zglasza sprzeciw dotyczqcy zagtoclzetia wjazdu ta
boisko przy drodze, z której jest wjazd na teren obiektu spofiowego. Klubowicze chc4w t],m
miejscu postawió b¡amg i uykonaó ogrodzenie wzdfuz drogi. Maíciciel posesji twierdzi, ze
pas o szerokoÉci 6m p¡zylegly wzdluz calego ogrodzenia / droga zürowa /, nalezy do niego.



Komisja w n i o s ku j e do Wójta Gminy:
L o mo2liwie szybkie wyjasnienie sprawy spomego gruntu,
2. o doprowadzenie energii elektrycznej i wody do szatni w Ka¡pnikach.

LZS Wojanów - prezes KizysztofJalgiejczuk / nieobecny w czasie lustracii/
Klub allualnie korzysra z boiska gmirurego u D4brouic¡.
W poprzednich latach klub dzier2awil boisko na terenie Wojanowa od prywatnego
wlaSciciela / Pana Krawieckiego/.
Boisko Sredniej wielkoéci, mieszcz4ce siq w noÍl1ach, wykoszone. Na skarpie przy drodze
zamontowane nowe kosze na émieci.

LZS Lomnica - prezes Jerzy Cieólik.
W czasie lustracji boiska obecny byl równiez gospoda¡z obiektu pan Jgnacy Nygbur.
Du2e boisko dzie¡2awione jest od UrzQdu Gminy Myslakowice a male od pana J. Myszy_
W biez4cym roku zakupione zostaly uzywane 4 segmenty kontenerowe, które po zlozeniu
tworz4 dwie szatnie dla zalvodników. Kontenery wymagaj4 remontu.
Jedn4 z szatni lvyposa2ono w 4 nowe la*ki drewniane. Do szatni ma bvó doDrowadzona
ene¡gia elektryczna i woda. W nabytych szatniach maj4 byó zamontouane pá 2 umywalki.
Planuje siq zakupió 2 kolejne kontenery z przeznaczeniem na natyski i toalety, które maj4
byó postawione z tyhr za istniej4cymi.
Przez czlonków i sympatyków klubü, przed kontene¡ami, spoleczlie wykonywanajest
weranda.
Obok starego kontenera-tnagazynq zlozonaj est sterta pustatów, gruz budowlany i tesztki
papy. W oddali znajduje siQ sucha toaleta. Brak pojemników na Émieci. Zblt malojest
laweczek dla kibiców.
W przyszlosci planuje siQ wykonanie trybun z wykorzystaniem istniej4cej skarpy.
Problernem sqnierozwi4zane Écieki komunalne od lokatorów zamieszkuj4cych byly br_rdynek
po Gmtunej Spóldzielni w Lomnicy. Islniej4ce szambojest zb}t male dla tylu
zamieszkujecych rodzin. Ciqgle uyciekaj4ce, przelewaj4ce siq écieki s4cz4 siq po skarpie i
splywaj4 do rowu melioracyjnego biegn4cego wzdluz ska¡py. Dzialania podejmowane w tym
zalreiie nie przJ nio.l¡ poz¡r¡rvnego rozr-r i4zania.

Komisja wni o skuj edo Wójta Gminy o pilne iostateczne rozwiqzanie problemu
dotyczqcego odprowadzenia Écieków komunalnych z budynku po Gminnej Spóldzieini
w Lomnicy.

Ad.2.
Na spotkanie komisji przybyly pracownice Urzqdu Gminy Pani Maria Patejuk i Pani
Malgo¡zata Taurogióska, które poinJo¡mowaly komisj€ o mozliwoéciach pozyskiwalia
dofinansowania ze irodków Unii Europejskiej na zadania i dzialania jednostek gminaych.
Przedstawione zostaly mozliwosci otrzymania Érodków z Programu Inicjatywy Wspólnotowej
INTERREG IIIA Rzeczpospolita Polska I Dolny Sl4sk.1 WoJnl Kraj Z*iqzkowy Saksonia,
lrojekty Miko Polska - Niemcy oraz Polska Czechy.
Dodatkowo zapoznano czlonków komisji z wypelnieniem Ka¡ty Ewidencji Inwestycji dla
zadan w okesie 2007-2013r. orazzaproponowano udostQpnienie kodu dostQpu do
elektronicznej ewidencji przedsigwziQó celem samodzielnego umieszczania metyczek zadai.
Ka¿dy obecny czlonek komisji otrzymal w/w kafiQ. Pracownicy UG :uwaZajq" ze zapozrúrie
si9 z \^//w ka¡tq umozliwi wlasciwe zap¡ogramowanie Srodków dIa puyszlych dzialail a
dodatkowo nasze projekty sq zidentyfikowane, spisane i pomagajq wyzwolió inicjatywQ do
wlasciwego napisada. Wypelnienie samej ka¡tyjestjuz dobrym poczqtkiem do napisania
calego p¡ojeLtu.

Protokolowala
Maria Kuczaj

Przewodnicz4cy Komisji
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